
Rada Gminy w Orońsku 

Protokół nr LXVI/2022 

LXVI sesja w dniu 29 grudnia 2022 r. 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Obrady LXVI sesji Rady Gminy w Orońsku otworzył o godz. 14:00 Przewodniczący Rady Gminy 

w Orońsku Pan Sylwester Różycki witając radnych, sołtysów, Zastępcę Wójta Pana Józefa 

Bakułę, Kierownika Referatu Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Pana Piotra Grelę oraz 

wszystkich obecnych. Obrady zakończono o godz. 14:52 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Renata Bączek  

2. Karol Białas 

3. Małgorzata Burek 

4. Maria Deja 

5. Maria Gajewska 

6. Wiesława Kaczyńska 

7. Mariusz Mirecki 

8. Sylwester Różycki 

9. Adam Stańczyk 

10. Ewelina Suligowska 

11. Monika Wiecheć 

12. Mariusz Wojcieszak 

13. Artur Zasada 

14. Bogdan Zdon 

Nieobecni: 

1. Katarzyna Taras 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 radnych (Pani Ewelina 

Suligowska dotarła na obrady o godzinie 14:12), co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na protokolanta obrad powołał Panią Martę Gruszczyńską. 

 



2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jakieś wnioski o zmianę porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek Pana Józefa Bakuły w sprawie: dodania do pkt 8 porządku obrad ustępu 

c) o treści: ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu 

finansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku 

ujętego w wykazie. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Deja, Maria 

Gajewska, Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Monika 

Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan Zdon. NIEOBECNI (2) Ewelina 

Suligowska, Katarzyna Taras 

 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie porządku obrad wraz ze zmianami. 

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Deja, Maria 

Gajewska, Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Monika 

Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan Zdon NIEOBECNI (2) Ewelina 

Suligowska, Katarzyna Taras 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że między sesjami wpłynęły następujące pisma: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonego projektu uchwały 

budżetowej na rok 2023 oraz możliwości sfinansowania deficytu; 

b) pismo Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Orońsku w sprawie prośby o zwiększenie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na 2023 rok do wysokości 475 000 

złotych na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego; 

c) pismo Ludowego Klubu Sportowego „POSTĘP” Łaziska w sprawie prośby, aby spotkanie 

Komisji Rewizyjnej nie odbywało się w terminie między 17 lutego, a 27 lutego z racji 

nieobecności zarządu klubu w tym terminie; 

d) projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Orońsko na 2022 rok; 



e) projekt uchwały w sprawie udzielenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy na temat oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Panią Marię Gajewską 

o odczytanie sprawozdania. 

 

Pani Maria Gajewska: „Informuję, że Radni są zobowiązani do złożenia oświadczenia o swoim 

stanie majątkowym zwanego dalej ,,oświadczeniem majątkowym” dotyczącego majątku 

odrębnego oraz majątku objętego małżeńską wspólnotą majątkową. Przewodniczący Rady 

Gminy zobowiązany jest złożyć oświadczenie majątkowe wojewodzie, zaś Radni – 

Przewodniczącemu Rady Gminy. W wyniku analizy oświadczeń majątkowych Radnych 

stwierdza się, co następuje: wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone 

w 2 egzemplarzach, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Szydłowcu pismem z dnia 15.07.2022 

stwierdził nieprawidłowości: Małgorzata Burek – w części A pkt 1 poz. 1 zostało podane 

zwiększenie powierzchni domu; Wiesława Kaczyńska – w części A punkt nie został wykazany 

rok produkcji samochodu; Katarzyna Taras – nie dołączono kserokopii zeznania rocznego; 

Mariusz Wojcieszak – w części A pkt II poz. 1 i 3 podano dokument prawny, a nie tytuł prawny 

do posiadanego mienia; w części A pkt VIII nie wykazano dochodów z diety radnego 

w wysokości 6 900 złotych; w stosunku do pozostały osób – brak uwag. Pismem z dnia 

17.08.2022 r. Pani Małgorzata została pouczona o tym, iż w części A II pkt 1 formularza 

oświadczenia majątkowego należy określić powierzchnię, wartość oraz tytuł prawny 

nieruchomości – domu. Ujawnieniu podlega dom zarówno stojący na gruncie należącym do osoby 

składającej oświadczenie, jak również stojący na gruncie znajdującym się w użytkowaniu 

wieczystym, jak również dom w spółdzielni mieszkaniowej. Ujawniając posiadany dom należy 

podać powierzchnię całkowitą domu, lecz przy szacowaniu wartości nieruchomości należy wziąć 

pod uwagę zarówno dom, jak i działkę, na której stoi. Jeśli działka nie jest własnością osoby 

składającej oświadczenie, jako prawo do domu ujmuje się prawo do nieruchomości gruntowej. 

Pismem z dnia 17.08.2022 r. Pani Wiesława Kaczyńska została pouczona o tym, iż w części 

A punkt formularza oświadczenia majątkowego należy wykazać mienie ruchome, m.in. pojazdy 

mechaniczne. Przy pojazdach mechanicznych podaje się markę, model i rok produkcji pojazdu. 

Pismem z dnia 17.08.2022 r. Pani Katarzyna Taras została pouczona o tym, iż w przypadku 

oświadczeń składanych według stanu na koniec roku należy dołączyć kopię całego, kompletnego, 

podpisanego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) dla każdego 

egzemplarza oświadczenia majątkowego. Pismem z dnia 17.08.2022 r. Pan Mariusz Wojcieszak 



został pouczony o tym, iż w części A pkt. II oświadczenia majątkowego należy określić 

powierzchnię, wartość oraz tytuł prawny nieruchomości. Tytułem prawnym jest np. własność, 

współwłasność, spółdzielcze własnościowe prawo do lokalu, użytkowania wieczyste, najem, 

dzierżawa, użyczenie. Posiadaczem jest zarówno właściciel danej nieruchomości, jak 

i użytkownik wieczysty (któremu przysługuje własność budynku wniesionego na gruncie), 

a także faktyczny posiadacz nieruchomości o nieustalonej własności. Posiadaczem 

nieruchomości jest także najemca, dzierżawca, użytkownik lub osoba mająca inny tytułu do 

nieruchomości (np. spółdzielcze prawo do lokalu). W części A pkt. VIII należy podać miejsca 

zatrudnienia, działalność zarobkową lub zajęcia wraz z wysokością uzyskiwanych dochodów nie 

podlegające ujawnieniu w innych punktach oświadczenia majątkowego. Uzyskiwanych 

dochodów nie należy sumować, lecz dla każdego źródła dochodu należy oddzielnie wpisać kwotę 

uzyskiwaną z tego tytułu. Innymi źródłami dochodu mogą być, m.in. diety z tytułu pełnienia 

obowiązków społecznych i obywatelskich. Pismem z dnia 06.09.2022 r. do Urzędu Skarbowego 

w Szydłowcu zostały przesłane oświadczenia Pani Małgorzaty Burek, Pani Wiesławy 

Kaczyńskiej, Pani Katarzyny Taras i Pana Mariusza Wojcieszaka wyjaśniające przyczynę 

opisanych uchybień. Ponadto, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Szydłowcu został 

poinformowany przez Wójta Gminy w Orońsku o dokonanych pouczeniach. Wojewoda 

Mazowiecki pismem z dnia 13.10.2022 r. (data wpływu do biura Rady) wskazał, iż oświadczenie 

majątkowe Pana Sylwestra Różyckiego zostało złożone w komplecie, ale nie na aktualnym druku. 

Wyniki analizy oświadczenia – bez uwag. Zgodnie z art. 24i ust. 3 wszystkie oświadczenia 

majątkowe zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Orońsku”. 

 

5. Informacje na temat interpelacji i zapytań jakie wpłynęły do Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że między sesjami nie wpłynęły żadne zapytania 

i interpelacje. 

 

6. Informacje Wójta Gminy za okres między sesjami. 

Pan Józef Bakuła Zastępca Wójta Gminy Orońsko przedstawił informacje z działalności między 

sesjami: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado od ostatniej sesji – dwa tygodnie temu mniej 

więcej – najważniejsze rzeczy jakimi się zajmowaliśmy to opanowanie finansów Gminy w tej 

trudnej sytuacji. Wszystkie sprawozdania, dokumenty, które były wymagane zostały zrobione, 

chociaż sprawozdanie za miesiąc listopad poszło do RIO – Regionalnej Izby Obrachunkowej – 

z opóźnieniem, ale znacznie wcześniej informowaliśmy o tym Regionalną Izbę, o trudnej sytuacji 

i w związku z tym, że 30 dni nieobecności Pana Wójta mija 25 grudnia, tj. w święta, że dopiero 



te sprawozdania pójdą po świętach. I tak się stało. Ponadto, no cóż – handlujemy węglem. To są 

główne tematy, którymi się zajmujemy. Sprzedaliśmy około 240 ton. Mówiłem już chyba, że ten 

węgiel jest z naszych polskich kopalni, a więc jakościowo powinien być, i chyba jest, dobry. Nie 

słyszałem uwag na temat jakości węgla, czasem się zdarzają… sprzedajemy to w kolejności 

zgłoszeń, jak wnioski składali. Czasami się zdarzają takie przypadki, że komuś bardzo pilnie 

potrzeba i prosi, żeby pominąć tę kolejkę. Prosimy, aby napisał podanie, uzasadnił to. Nie chodzi 

o to, żeby gromadzić dokumentację, ale żeby nie było potem jakiś niejasności, że coś tam poza 

kolejnością robimy. Czasami sytuacja po prostu do tego zmusza. Mam nadzieję, że – właściwie 

już teraz to jestem już prawie pewien – że ten rok zamkniemy w prawidłowy sposób od strony 

finansowej na to patrząc. Oczywiście policzyć to wszystko to trzeba znacznie więcej czasu. 

Natomiast, że no nie będzie już kłopotów związanych z zarządzaniem finansami, choć oczywiście 

w dalszym ciągu Pani Skarbnik, Pani Zastępca Skarbnika są na zwolnieniach lekarskich. To są 

oczywiście zwolnienia przysyłane na 3 tygodnie, na miesiąc, ale z Panią Skarbnik Czubak 

rozmawialiśmy przed świętami, powiedziała tyle, że w optymistycznej wersji, w optymistycznym 

scenariuszu jeszcze co najmniej dwa miesiące będzie na zwolnieniu, w pesymistycznym – dłużej. 

Więc nie spodziewam się, że wróci już po tym zwolnieniu, przynajmniej według jej słów. 

W ostatnim czasie, oprócz tych chorób tych Pań, które wymieniłem, zdarzyła się też choroba Pani 

Kierownik GOPS’u. Tak się złożyło, że 2 dni wcześniej Pani Kierownik przyjęła rezygnację 

swojej zastępczyni, no i tym samym jak przyjęła rezygnacje, to wszelkie upoważnienia przestały 

funkcjonować. Więc byliśmy w takiej sytuacji, że jest GOPS co niema kto nim kierować, 

podpisać żadnego dokumentu. Ale to już jest opanowane. Powierzyłem obowiązki jednej 

z pracownic i – oczywiście tymczasowo, do powrotu Pani Kierownik Starzyk-Kowalskiej – i już 

no niema zagrożenia żadnego, że jakieś sprawozdanie, decyzja administracyjna, czy jakiś inny 

dokument będzie wysłany nieterminowo, bo nie będzie miał kto podpisywać. Tyle chyba z mojej 

strony, jeśli będą jakieś pytania to na nie odpowiem. 

 

7. Przedstawienie sprawozdań z posiedzeń Komisji Rady Gminy w Orońsku w okresie między 

sesjami. 

1. Wspólne posiedzenie Komisji Finansowo-Budżetowej i Spraw Socjalnych oraz Komisji 

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Aktywności Społecznej z dnia 29.12.2022 r. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej i Spraw Socjalnych Pan Bogdan Zdon 

poinformował: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni goście w dniu dzisiejszym 

odbyła się Komisja. Porządek obrad Komisji to było: opiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą 

sesję oraz opiniowanie porządku planu pracy Komisji na 2023 rok. Dyskutowano też w sprawach 

bieżących. Co dotyczy zmian w budżecie, to Komisja zadawała tu pytania Panu Sekretarzowi 



pełniącemu obecnie funkcję Wójta. Przedmiotem tej debaty dzisiejszej było tak: przebudowa 

mostu na rzece Szabasówce koło starego młyna w Bąkowie – ten most na obecną chwilę jest 

zamknięty, nie ma przez niego przejazdu. Było przeznaczone w ubiegłym roku 30 000 złotych na 

naprawę tego mostu. Ten most nie jest ujęty w budżecie Gminy i tu wnioskowaliśmy o to by on 

był jako niewygasający i przeszedł na przyszły rok, natomiast według informacji od Pana 

Kierownika będzie to możliwe dopiero zrobienie takiej operacji w miesiącu po miesiącu lutym. 

Następnym tematem była budowa oświetlenia ulicznego w Ciepłej. Plan wydatków na 2022 rok 

10 000 złotych przeprowadzono postępowanie przetargowe, określało kwotę 84 870 złotych plus 

1 000 złotych na nadzór budowlany z terminem wykonania do dnia 28 marca 2023 roku. To 

zadanie też nie zostało przeniesione na przyszły rok, nie jest ujęte w budżecie Gminy. Następną 

sprawą to była budowa drogi Tomaszów-Syberów. Jest to ta słynna drogą, którą od Syberowa ma 

podzielić działki, tam nieruchomości rolne od Syberowa w kierunku Tomaszowa, z tyłu za 

Tomaszowem. To zadanie też nie zostało przeniesione na przyszły rok, w projekcie budżetu też 

nie jest ujęte. Dyskutowaliśmy teraz nad sprawą dotyczącą cmentarza wojennego w Krogulczy 

Mokrej. I stanęło na tym, że Komisja wnioskowała o to, aby uregulować najpierw stan prawny 

tej nieruchomości, to znaczy, aby Gmina przejęła tę nieruchomość. I taki wniosek został złożony 

do Pana Wójta. Pytaliśmy się też o stan prawny budynku OSP w Dobrucie. Na dzień dzisiejszy 

właścicielem tego budynku, na podstawie księgi wieczystej, jest OSP w Krogulczy Suchej. 

Natomiast, prosiliśmy też o umowę między OSP, a Gminą – na jakich zasadach jest to 

dzierżawione, czy użyczone, na jaki okres czasu oraz jaka liczba pomieszczeń została przekazana 

Gminie, a jaka pozostaje jeszcze w dyspozycji stowarzyszenia, które prowadziło w tym obiekcie 

zadania oświatowe. Jeszcze dyskutowaliśmy też nad – proszę Państwa, Państwu może znana jest 

taka ulica Zaciszna, tam od Dworskiej. Są tam nieruchomości trzy, które nie mają dostępu do 

drogi publicznej. I tutaj wnioskowaliśmy też, aby uregulować ten stan prawny w ten sposób, żeby 

go przez specustawę, to jest przez tę ustawę drogową, aby przejąć tę działkę od właściciela tam 

nieruchomości, który nie chce tego przekazać. Więc tutaj jest prośba do Pana Wójta, aby to 

postępowanie przeprowadził w przyszłym roku na podstawie specustawy. Jeszcze 

wnioskowaliśmy też o rejestr umów na BIP’ie za 2022 rok, ponieważ nie ma w BIP’ie żadnej 

umowy wykazanej w rejestrze w BIP’ie z 2022 roku. Następnie był wniosek, aby wszystkie 

projekty uchwał były akceptowane przez radcę prawnego. proszę Państwa, analizowaliśmy też 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję i wszystkie projekty uchwał zostały przez Komisję 

zaopiniowane pozytywnie – i te dotyczące zmian w budżecie i ta uchwała dotycząca sprawa 

niewygasających. Komisja przyjęła wnioski, które wypracowała na posiedzeniu. I tak pierwszy 

wniosek: przygotowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia nieruchomości gruntowej 

położonej w Krogulczy Mokrej, na której znajduje się cmentarz wojenny i zabezpieczenia na ten 



cel 6 000 zł z zadania „Wykonanie dokumentacji projektowo-technicznej cmentarza wojennego 

w Krogulczy Mokrej”, 4 osoby głosowało za, 1 nieobecna. Następny wniosek: udostepnienie 

umowy zawartej między Gminą Orońsko, a OSP w Krogulczy Suchej na użyczenie 

nieruchomości, 4 za, 1 nieobecna. Punkt 3: o udostępnienie do biura Rady wersji elektronicznej 

koncepcji „Modernizacja budynku OSP w Krogulczy Suchej z przeznaczeniem na Przedszkole”, 

głosowanie – 4 za, 1 nieobecna. Trzeci wniosek: o uwzględnienie zadania w budżecie na 2023 r. 

„Budowa nowego przedszkola w ramach zespołu szkolno-przedszkolnego wraz ze żłobkiem 

i świetlicą wiejską w miejscowością Orońsko na działce o nr ew. 21/18, to jest po byłym SKR’ze, 

rozbiórka istniejącego obiektu”, 4 za, 1 nieobecny. Pamiętacie, proszę Państwa, że w ubiegłym 

roku głosowaliśmy to, przyjęliśmy w budżecie jako rozbiórka tego istniejącego budynku po 

SKR’ze. Zadanie nie zostało wykonane. No i oczywiście wniosek o aktualizację umów zawartych 

przez Gminę Orońsko, 4 głosy za, 1 przeciw. Na tym posiedzenie zakończono. Oczywiście 

głosowaliśmy jeszcze, jako Komisja Finansowa i Komisja Rolnictwa, nad planem pracy Komisji 

na 2023 rok. Dziękuje to wszystko. 

Pan Sylwester Różycki: Dziękuję. Są pytania? 

Pani Małgorzata Burek: Znaczy umowy Pan nie ma pomiędzy OSP, a Gminą Orońsko? 

W Krogulczy Suchej? To jest tylko kto jest właścicielem, tak? 

Pan Bogdan Zdon: Tak. W dniu dzisiejszym otrzymałem wydruk z księgi wieczystej. 

Pani Małgorzata Burek: A gdyby miał Pan umowę byśmy chętnie posłuchali, by Pan przeczytał. 

Pan Bogdan Zdon: Nie, umowy nie mam. Ale jest wniosek o udostępnienie takiej umowy, także 

myślę, że ta umowa będzie udostępniona. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o sprawdzenie quorum, po czym stwierdził, że w obradach 

uczestniczy 14 Radnych. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Orońsko na 2022 rok; 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zreferowanie projektu uchwały Zastępcę Wójta Gminy 

Pana Józefa Bakułę. 

 

Pan Józef Bakuła: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zmiany mają po stronie dochodów 

3 punkty. Wynikają głównie z tego, że dostaliśmy w międzyczasie pieniądze od Wojewody, czyli 

Państwowe i tak, pierwszy punkt to jest: w rozdziale 75495 i 85295 zwiększono plan o kwotę 

5 250,22 złotych z tytułu wpływu środków z funduszu Pomocy na pomoc obywatelom Ukrainy. 

Drugi punkt: w rozdziale 85295 zwiększono planowane wydatki z tytułu dofinansowania 



wypłacanych z tytułu dodatku węglowego oraz wykorzystania innych źródeł ciepła w kwocie 959 

765,07 złotych. I wreszcie trzeci wpływ: w rozdziale 85504 wspieranie rodziny wprowadzono 

kwotę 1 500,00 złotych przeznaczoną na dofinansowanie wynagrodzenia dla asystenta rodziny – 

środki pochodzą z Funduszu Pracy, czyli z rządowego funduszu celowego. Mamy jedną osobę 

jako asystent rodziny i przeznaczymy to na dodatek do pensji dla tej osoby. Po stronie wydatków 

było 8 punktów, bo były też przeniesienia. W rozdziale 70005 dokonano zmiany nazwy zadania 

majątkowego, które otrzymało brzmienie: „Zagospodarowanie terenu przy budynku gminnym 

w Guzowie na działce gminnej nr ew. 606 oraz wymiana drzwi zewnętrznych i montaż rolet 

zewnętrznych” zwiększając jednocześnie planowane nakłady o kwotę 9 000 złotych. Plan po 

zmianach wynosi 48 616. Te 9 000 złotych wzięto z punktu 7, do którego zaraz dojdę. Drugie: 

w rozdziale 75412 ochotnicze straże pożarne dokonano zmian w wydatkach majątkowych 

w następujący sposób: wprowadzono nowe zadanie „Zakup mobilnego systemu powiadamiania 

dla OSP Tomaszów, gmina Orońsko” i określono wydatki w kwocie 5 000 złotych, a wycofano 

zadanie pod nazwą „Dofinansowanie zakupu mobilnego systemu powiadamiania dla OSP 

Orońsko”, w kwocie 5 000 zł, przeniesiono do zadania powyżej. Także finansowo tu się nic nie 

zmieniło, zmieniała się tylko i wyłącznie nazwa zadania. W rozdziałach 75495 i 85295 

zwiększono plan  łącznie o kwotę 5 250,22 złotych z tytułu wpływu środków z funduszu Pomocy 

na pomoc obywatelom Ukrainy i przeznaczone na świadczenia właśnie dla obywateli Ukrainy. 

W dziale 801 – 4 punkt – dokonano zmian planów wydatków dla placówek oświatowych 

związanych z ich bieżącą działalnością. Tylko poprzesuwano pomiędzy działami, bez jakiś 

skutków finansowych dla budżetu. Piąte: w rozdziałach 85202, 85295, 90095 i 92601 dokonano 

zmian związanych z bieżącą działalnością Gminy oraz zwiększono plan na wypłatę dodatków 

węglowego oraz z tytułu wykorzystania innych źródeł ciepła w kwocie 959 765,07 złotych – to 

jest to, co dostaliśmy właśnie na ten cel – oraz 486 złotych na wydatki związane ze świadczeniami 

obywatelom Ukrainy – i to jest na zasiłki stałe i 40 złotych za wynajęcie mieszkania za jeden 

dzień, zakwaterowania. Wreszcie punkt 6: w rozdziale 85504 wspieranie rodziny wprowadzono 

kwotę 1 500 złotych na dofinansowanie wynagrodzenia dla asystenta rodziny. Siedem: 

w rozdziale 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zmniejszono o kwotę 9 000 złotych 

planowane wydatki na zadanie pod nazwą „Wykonanie dokumentacji projektowo-technicznej 

cmentarza wojennego w Krogulczy Mokrej”, środki przeniesiono do zadania z pozycji nr 1, to 

znaczy do tych wymiany drzwi zewnętrznych i planowanych rolet. Wreszcie ostatni punkt – 

ósmy: w pozostałych rozdziałach dokonano przesunięć planów wydatków związanych z bieżącą 

działalnością jednostek budżetowych gminy. W wyniku przeprowadzonych zmian plan 

dochodów i wydatków budżetu zwiększył się o kwotę 966 515,29 złotych,  deficyt budżetu nie 



uległ zmianie. A to zwiększenie wynika z tych środków, które dostaliśmy z zewnątrz. Dziękuję 

bardzo. 

 

Głosowano w sprawie: zmian w uchwale budżetowej Gminy Orońsko na 2022 rok wraz 

z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Deja, Maria 

Gajewska, Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Ewelina 

Suligowska, Monika Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan Zdon NIEOBECNI 

(1) Katarzyna Taras 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LXVI/331/2022 Rady Gminy w Orońsku z dnia 

29 grudnia 2022 r. w sprawie: zmian w uchwale budżetowej Gminy Orońsko na 2022 rok została 

przyjęta wraz z autopoprawką jednogłośnie. 

 

b) zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy w Orońsku oraz planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy w Orońsku na 2023 rok; 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sylwester Różycki poinformował: Wysoka Rado, jak co roku 

podejmujemy plan pracy. Każda Komisja zaopiniowała plan pracy. Czy są jeszcze jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionych informacji? Terminów? Nie ma. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy w Orońsku oraz planów pracy 

stałych Komisji Rady Gminy w Orońsku na 2023 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Deja, Maria 

Gajewska, Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Ewelina 

Suligowska, Monika Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan Zdon NIEOBECNI 

(1) Katarzyna Taras 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LXVI/332/2022 Rady Gminy w Orońsku z dnia 

29 grudnia 2022 r. w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy w Orońsku oraz planów 

pracy stałych Komisji Rady Gminy w Orońsku na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 



c) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu 

finansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania każdego 

wydatku ujętego w wykazie; 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zreferowanie projektu uchwały Kierownika Referatu 

Rozwoju i Gospodarki Komunalnej Pana Piotra Grelę. 

 

Pan Piotr Grela: Szanowni Państwo, tak jak rozmawialiśmy na Komisji Finansowo-Budżetowej 

i Komisji Rolnictwa mamy jedno zadanie, które chcielibyśmy tutaj ustalić jako zadanie 

niewygasające na przyszły rok z terminem do 30 czerwca. Jest to zadanie dotyczące modernizacji 

układu komunikacyjnego obejmującego kilka dróg. Natomiast chodzi tutaj generalnie o umowę 

podpisaną na projekt ulicy Osiedlowej. Tutaj dalej trwają prace związane z określeniem pasa 

drogowego i te prace geodezyjne, niestety, ale jeszcze jakiś czas będą musiały potrwać, stąd ten 

wniosek. Bardzo proszę o przyjęcie projektu. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

ustalenie planu finansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu dokonania 

każdego wydatku ujętego w wykazie. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Deja, Maria 

Gajewska, Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Ewelina 

Suligowska, Monika Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan Zdon NIEOBECNI 

(1) Katarzyna Taras 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LXVI/333/2022 Rady Gminy w Orońsku z dnia 

29 grudnia 2022 r. w sprawie: ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, ustalenie planu finansowego tych wydatków oraz określenia ostatecznego terminu 

dokonania każdego wydatku ujętego w wykazie została przyjęta. 

 

9. Wolne wnioski. 

Pan Karol Białas: Ja mam pytanie do Pana Kierownika, czy byłaby możliwość posypania trochę 

kruszywem drogi Krogulcza Sucha (Kaczenica)? Chyba, że ktoś z Gminy sprzętem będzie 

przejeżdżał i wyrówna dla mieszkańców, bo nie mogą wyjechać samochodami. Na tym odcinku 

do ostatniego mieszkania. 

Pan Piotr Grela: Za biurem? 



Pan Karol Białas: Nie mogą wyjechać w ogóle samochodem ze swojej posesji. 

Pan Piotr Grela: No jeżeli jest taka potrzeba, to jak najbardziej zawnioskuję do budżetu 

o zabezpieczenie środków, a później spróbuję określić ile tego kruszywa byłoby potrzeba. 

Pan Karol Białas: Możemy przejechać, zobaczyć jak to wygląda, bo mówię – nie wyjeżdżają 

samochodami w ogóle. 

Pan Piotr Grela: Oczywiście. 

Pan Mariusz Mirecki: Panie Piotrze, oczywiście droga koło torów znowu dziury. 20 000 poszło 

na wypełnienie dziur, w dalszym ciągu to samo. 

Pan Piotr Grela: Tak, zamówiliśmy asfalt i tym asfaltem wyrabianym na zimno będziemy na 

początku stycznia łatać. 

Pani Ewelina Suligowska: Ja chciałam zapytać odnośnie oświetlenia na Orliku. Tam było 

zgłaszane już zakup tych nowych żarówek – tam przeznaczyliśmy bodajże 9 000 chyba na to. 

Pan Piotr Grela: Tak. 

Pani Ewelina Suligowska: Nadal jest to niezrobione. To jest jakoś tam na dniach przewidziane, 

że to będzie zrobione. 

Pan Piotr Grela: Proszę Pani Radnej, dzisiaj otrzymałem informację, że jest problem 

z zamówieniem tych lamp, to się przeciąga. Natomiast, ma złożyć wykonawca pismo do nas, 

spróbujemy mu ten termin przedłużyć. 

Pani Ewelina Suligowska: A o tą żarówkę, która jest na boisku sportowym… 

Pan Piotr Grela: Również. 

Pani Ewelina Suligowska: … to jest ta sama umowa? A jeszcze na temat oszczędzania tego prądu 

– mieliśmy ostatnio takie spotkanie, na którym uczestniczyłam i te nasze lampy nadal się palą za 

wcześnie. czy to w tym kierunku już coś było, czy to ma Pan przekazane w ogóle? Z tego 

spotkania, że te lampy w niektórych miejscach palą się stanowczo za wcześnie? 

Pan Piotr Grela: Tak, tutaj poprosiłem, zwróciłem się do firmy, żeby to, ten stan uregulować. Po 

ostatnich opadach śniegu w niektórych tych – nie nazwę tego profesjonalnie – układach doszło 

do zamoknięcia i uszkodzeń. Jest to naprawiane. Natomiast jesteśmy też teraz w takiej sytuacji, 

że musieliśmy ogłosić kolejne zapytanie ofertowe na konserwacje i tego zapytania nie wygrała 

obecna firma, tylko przyszła. Także od stycznia będę już z kimś innym musiał na ten temat 

rozmawiać i to spotkanie będę chciał jak najszybciej zorganizować. 

Pani Ewelina Suligowska: Dziękuję. Może ta firma szybciej te lampy wymieni. Te żarówki. 

Pan Piotr Grela: No zobaczymy. Sprawa jest z dzisiaj, bo ja też poprosiłem swoich pracowników, 

żeby te wszystkie drobne zadania, które miały być wykonane do końca roku jeszcze raz 

przyśpieszyć, sprawdzić czy to się uda wykonać, no i taką informację dostałem chwilę przed 



Komisją. No i zobaczymy, jeżeli to będzie się przeciągało, to oczywiście będziemy szukać innego 

rozwiązania, żeby to szybciej wymienić. 

Pani Małgorzata Burek: Chodzi mi o drogi powiatowe, ponieważ na poprzednią sesje zapraszał 

Pan i Dyrektora Dróg i Pana Starostę i Radnych – nikt niestety nie przybył. Wczoraj dostałam 

pismo ze Starostwa, że droga Łaziska-Zaborowie-Zastronie nie jest w planie w 2023 roku i może 

nie wiem, może do Pana Sekretarza, może nie wiem, ktoś żeby pomógł, żeby te drogi tak były 

robione powiatowe. Ponieważ tak, dość że nie są robione, to jeszcze nie są łatane. My 

w Zaborowiu znowu jeździmy po orankach. Po prostu to już jest niedopuszczalne. I dzwonię do 

Dyrektora, niestety Dyrektora nigdy nie ma, jest na urlopie. No sytuacja naprawdę jest kryzysowa. 

Ja nie wiem co dalej. I z Polskiego Ładu wiem, że Starostwo dostało 17 000 000 i ani złotówki 

nie idzie na Gminę Orońsko. Coś tam idzie do Łaziska, tak, ale to są jakieś fundusze z PGR’ów, 

a gdzie jest tu Gmina Orońsko, gdzie jest Pan Wójt? Bo ja niestety nie mam siły przebicia. Idę do 

Starosty, Starosta mówi: Pani głos nie jest brany pod uwagę, Pani tu przychodzi, darmo traci czas, 

Pani petycje też nie są brane pod uwagę. Są brane pod uwagę tylko głos Radnych powiatowych. 

Pani Figarska też tu oczywiście przedstawia za mną, tak? Pomaga mi jak może, no ale no niestety 

Pan Roman Woźniak ma swoje opcje i zero pomocy. I tu też przecież pracuje, tak? Mógł być 

tydzień temu na sesji, nie był. No wszyscy nam, mówiąc kolokwialnie, olewają. Co tu dużo kryć. 

Dziękuje. 

Pan Mariusz Mirecki: Pani już dostała odpowiedź, tak? 

Pani Małgorzata Burek: Słucham? Tak dostałam odpowiedź. Wiem, że też droga Guzów-

Chronów też tam jest druga, w sensie ta popsuta. 

Pan Artur Zasada: No ja właśnie czekam na odpowiedź, nie. 

Pani Małgorzata Burek: No tak, ale teraz wy może będziecie pierwsi, a my nigdy się nie 

doczekamy tej drogi. Mało chociażby, żeby była łatana na bieżąco, a my znowu jeździmy 

slalomem i niestety nie da się nie utrafić, żeby nie wjechać w dziurę. To tak nie może dalej być. 

Po prostu mówię tutaj oficjalnie, że będzie telewizja, bo to tak nie może tak trwać. 

Pani Maria Gajewska: Tu się zwracam właśnie do Pana Sekretarza jako Zastępcy Wójta, do Pana 

Kierownika, bo jest taki problem w Wałsnowie, że błąka się pies. Jest taki – sąsiedzi też zgłaszali 

– jest taki uciążliwy, że przeskakuje przez ogrodzenie duży pies. I jeszcze ja mam może duży 

problem, bo moje pieski siedzą w nocy na schodach i drapią w drzwi, bo chcą ciepła, a ten pies 

siedzi w budzie. Naprawdę. I jedzenie jak się poda, to trzeba stać i pilnować. Dzieci się boją wyjść 

na podwórko. Na przystanek idą ludzie, leci, no bo jak głodny. I u sąsiadów też przeskakuje. Jest 

taki sprytny, dlatego proszę. 

Pan Bogdan Zdon: Widziałem jak przeskakiwał przez płot. 



Pani Maria Gajewska: No właśnie. Przeskakuje. Najgorzej to, że w nocy pieski śpią na schodach, 

a Pan… nie boi się w ogóle. 

Pani Renata Czubak: Do nas na wieś ktoś przywiózł budkę i sobie siedzą bezdomne pieski 

w budce. 

Pan Tadeusz Strzecha: Zróbcie jeszcze jedną budę. 

Pani Maria Gajewska: Dziękuję za poradę. 

Pani Maria Deja: Dopowiem tylko słono na temat dróg powiatowych właśnie, że jak były te 

śnieżyce, robiłam zdjęcia, pisałam do Powiatu, przyjechała odśnieżarka akurat tego samego dnia, 

zrobiłam zdjęcie przed i po, po prostu nie wiem po co ta odśnieżarka przejechała. Bo ona 

przejechała z pługiem wysoko, na moich oczach przejeżdżała ta odśnieżarka i nie było widać 

w ogóle różnicy w odśnieżaniu. Później troszeczkę poprawiło się później jak już te opady 

zmniejszyły się poprawiło się, ale w tym największym, trudnym momencie to po prostu zwały 

śniegu. I co jeszcze – mówiłam na poprzedniej sesji – wjedzie się w inną gminę, czy w stronę 

Mniszka, czy w stronę Wierzbicy, czy gdziekolwiek, ucina się, inna gmina, inny powiat – 

o powiecie mowa, nie tylko o gminie – inny powiat i jest normalna droga. Czy można indziej no? 

Ja nie wiem jak reagować, jak traktować powiat nasz po prostu no. 

Pan Mariusz Mirecki: Ale Nasza Gmina też się nie sprawiała, też ten pług tak 10 centymetrów 

nad asfaltem idzie. No ta jazda później nie jest najlepsza po tym odśnieżaniu. 

Pani Małgorzata Burek: Ale dzięki temu, że był śnieg to nie było dziur chociaż. 

Pan Sylwester Różycki: Pozytywów trochę. Dobrze, Państwo Radni? Państwo Sołtysi? 

Pani Barbara Szałas: Ja mam taką prośbę, jakby można było u nas na Guzowie, po tej stronie 

gdzie ja mieszkam i po drugiej stronie, wystąpić do Powiatu, żeby o pogłębienie rowów. Bo teraz 

jak były te roztopy, te rowy są pełne, u nas jest taka niecka, ja już zgłaszałam niejeden rok 

i zawsze jest ten problem sam – nie ma spływu wody i niestety są podtopienia w domach. 

Całe podwórka, a tak jak u mnie to potrafiła do budynku gospodarczego wchodzić woda kanałem. 

Bo nie ma gdzie ta woda odejść. Melioracja działa tak jak działa, że pod znakiem zapytania. Nie 

ma w ogóle tam kontaktu z tym – znaczy kontaktu, może źle powiedziałam – kontakt jest, tylko 

że nie ma siły przebicia, żeby cośkolwiek ktoś coś zrobił. To jeszcze są niedrożne rowy, nie ma 

spływu do głównego rowu melioracyjnego, żeby ta woda mogła spłynąć. Ja bym miała taką 

prośbę. 

Pani Marianna Sadownik: Ja chciałam zgłosić też, w lesie tam są takie duże dziury, że trudno jest 

przejechać, jak jedziemy do kościoła na tej drodze. 

Pan Piotr Grela: Wiem gdzie, na tym odcinku… 



Pani Marianna Sadownik: Tak. I Panie Kierowniku, jeszcze jest taka sprawa, zniknęły 

oznakowania tu przy tym moście. Nie wiem co się stało. Te bruzdy betonowe, które tam są one 

stwarzają niebezpieczeństwo. Zawsze te oznaki takie ostrzegawcze, nie ma. 

Pan Piotr Grela: Też będziemy to zgłaszać. W ostatnim czasie w Gminie jakaś zorganizowana 

grupa, nie wiem chyba na złom, czy na jakiś inny cel… 

Pan Artur Zasada: Tak, tak. 

Pani Marianna Sadownik: Tak, bo to były takie. 

Pan Piotr Grela: … wyciągają znaki stojące, wyciągają bariery, wyciągają ograniczniki, co tylko 

jest metalowe. Proszę Państwa, my musimy sobie z tym jakoś poradzić, musimy uzupełnić. W tej 

chwili zamówimy plastikowe. 

Pani Marianna Sadownik: Tam został tylko jeden ten znak. 

Pan Piotr Grela: Jeden. 

Pani Marianna Sadownik: A cztery… 

Pan Piotr Grela: Natomiast akurat na tym odcinku co Pani mówi, jest o tyle niebezpieczni, że są 

betonowe… 

Pani Marianna Sadownik: Tak. 

Pan Piotr Grela: … infrastruktura betonowa po prostu jest i tego czasami nie widać. 

Pani Marianna Sadownik: I to jest wąska droga tam, że jest naprawdę niebezpiecznie. 

Pan Piotr Grela: Tam gdzie możemy zastąpić to plastikami, to zastąpimy plastikami, a tam gdzie 

nie ma takiej możliwości technicznej, bo nie są produkowane plastikowe to dalej muszą być 

metalowe i to też będziemy zgłaszać na policję w dalszym ciągu. 

Pan Tadeusz Strzecha: Dwie sprawy. Pierwsza sprawa to, to samo co Mariusz zgłaszał, bo 

mieszkańcy Tomaszowa to samo mi zgłaszali odnośnie tej drogi. W tym, że się to głównie ci, 

którzy tam zawożą dzieci, czy jeżdżą na stację kolejową, Wola Lipienicka no i mieszkańcy 

Tomaszowa Syberowa. Druga sprawa – słyszałem tutaj coś o umowie między Gminą, a OSP 

Krogulcza Sucha? 

Pani Maria Deja: Tak, tak. 

Pan Tadeusz Strzecha: Kto reprezentował tę OSP Krogulcza Sucha? Bo na tyle co ja wiem, to ta 

organizacja, Ochotnicza Straż Pożarna w Krogulczy Suchej, to jest martwa i nie ma racji bytu. 

Niby w KRS’ie przedstawiciele tej organizacji istnieją, wybrani 16 bodajże lat. A KRS, czyli 

Krajowy Rejestr Sądowy jeżeli nie wpływają informacje o zmianie zarządu, to traktuje, że ci 

przedstawiciele reprezentują tę organizację. Na tyle co wiem, to przez ostatnie 8 czy 6 lat w tej 

organizacji nie odbyło się żadne zebranie sprawozdawcze i sprawozdawcze wyborcze, zatem nie 

ma aktualnych władz, które by reprezentowały tę organizację – pierwsza rzecz. Druga rzecz – 

z tego co też wiem, bo w zarządzie teraz gminnym jestem, to kolega Stańczyk może potwierdzić, 



organizacja, która nie płaci – członkowie organizacji, którzy nie płacą składek, organizacja nie 

istnieje. A z tego co wiem, składek nie płacą i na zarząd gminny i powiatowy, Od OSP 

w Krogulczy nigdy żadne składki nie wpływają. Stamtąd OSP reguluje te sprawy między innymi 

związane z członkostwem i z przynależnością do organizacji. Tam jest zapis, nie znam 

szczegółów, ale na pewno jest, że członek, który nie płaci składki powinien być z tej organizacji 

wykluczony. Na moje rozeznanie to tam nie ma OSP Krogulcza. Ona istnieje w krajowym 

Rejestrze Sądowym. Ciekawy jestem kto, jeżeli ta umowa została podpisana, to kto tę organizację 

reprezentował i na podstawie jakich dokumentów, skoro nie ma zebrań sprawozdawczych 

i sprawozdawczo-wyborczych, czyli to jest jakoś… no nie wiem, ja tylko sygnalizuję, jak sprawa 

wygląda. A skoro organizacji nie ma to też statut chyba stanowi kto majątek po tej organizacji 

przejmuje. Może się wgłębić w statut, w te wszystkie rzeczy, bo ciekawy jestem kto przy podpisie 

tej umowy między Gminą, a OSP Krogulcza reprezentował tę OSP. Czy tam osoba, która 

podpisywała taką umowę może reprezentować tę organizację skoro nie ma zebrań 

sprawozdawczych i sprawozdawczo-wyborczych. Kolega Stańczyk może coś też jeszcze na ten 

temat. 1 stycznia będzie zarząd gminny to prezes może nam coś przedstawi, także może głębsze 

informacje. No ja po prostu przekazuję to co na tę okoliczność wiem. 

Pan Sylwester Różycki: Panie Adamie? 

Pan Adam Stańczyk: Odnośnie tej przynależności tej statutowej w ogóle co tam Pan mówił 

o KRS’ie, no owszem no część racji Pan masz, ale nie do końca tak nie do końca tak jest no. Jest 

władze dotychczasowe, chociaż one są nieaktualizowane, ale są honorowane i nie ma innej… 

Pan Tadeusz Strzecha: Ale jak nie ma zebrań sprawozdawczo-wyborczych… 

Pan Adam Stańczyk: Ale nie mamy, nie było innych zebrań. Fakt jest faktem, że składki jeśli się 

nie odprowadza, jeśli się nie płaci nie powinno się być członkiem. No ale w KRS’ie innego 

wniosku nie ma o innych władzach. 

Pan Józef Bakuła: A poza tym członka ktoś musi wyrzucić ewentualnie. 

Pan Adam Stańczyk: A żeby chcieć o istnieniu danej organizacji, czy to stowarzyszenia, ona musi 

się rozwiązać sama. Nie ma takiego prawa, żeby go ktoś mógł zewnętrznie zlikwidować, czy 

przejąć majątek bez tego. 

Pan Tadeusz Strzecha: A OSP Guzów na jakiej było zlikwidowane? 

Pan Adam Stańczyk: A to tego to już nie wiem. 

Pan Tadeusz Strzecha: No bo było OSP Guzów i teraz się nie podjęło … 

Pan Adam Stańczyk: Aczkolwiek, OSP Guzów ono nie było chyba do końca zlikwidowane, tylko 

że ono się nie zarejestrowało w KRS’ie, jeżeli był taki nowy porządek. 

Pan Tadeusz Strzecha: No w każdym bądź razie, jak mówię no, OSP Krogulcza istnieje na 

papierze, a funkcjonowaniu… 



Pan Adam Stańczyk: Ale na tamte czasy oni się zarejestrowali i… 

Pani Maria Deja: W każdym razie działają fikcyjnie. 

Pan Adam Stańczyk: … ludzie… 

Pani Maria Deja: Jeśli podpisana była ta umowa to fikcyjni ci, no bo nie działają, no to. 

Pan Adam Stańczyk: Będzie umowa… 

Pan Tadeusz Strzecha: Działalności nie ma OSP, bo nie ma zebrań sprawozdawczych 

i sprawozdawczo-wyborczych, a statut mówi, że co 4 lata jest zebranie sprawozdawczo-wyborcze 

i władze albo te same, albo … ale musi być to. To nie wiem jak ten problem, ja tylko sygnalizuję 

jak jest. 

Pan Adam Stańczyk: Panie sołtysie, to jest, mamy wniosek o udostępnienie umowy, zobaczymy 

kto tam jest, jak tam jest i wtedy wraz ze statutem jakieś tam kroki pociągnąć, aczkolwiek to 

będzie bardzo trudny temat. 

 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został wyczerpany. 

Podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady LXVI sesji Rady Gminy 

w Orońsku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

                Protokołowała                         Przewodniczący Rady Gminy 

              

          Marta Gruszczyńska                                                    Sylwester Różycki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pełne nagranie z LXVI sesji dostępne pod adresem: http://www.bip.oronsko.pl/ w zakładce – „nagrania z sesji”. 
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